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RG - 0002.P.XXXV.2021 
 

P R O T O K Ó Ł  N R  XXXV/2021 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu 30 grudnia 2021 r. 

Punkt 1.  
Otwarcie sesji 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5. 
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6. 
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. uchwalenia budżetu Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą na rok 2021.  
Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021-2029. 
Punkt 9. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 10. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 11. 
Zamknięcie sesji. 
 
Ad 1) Otwarcie sesji. 

Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1120 otworzył                       
XXXV Sesję Rady Gminy i powitał Radnych, oraz osoby oglądające transmisję obrad                      
na żywo. 

 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący informował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych,       
na sali obrad zasiada 13 Radnych. 

 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący zawiadomił, że Radni otrzymali porządek obrad zgodnie                      
z terminem 7 dni przed posiedzeniem wraz z porządkiem komisji. Ponadto pan 
Tomaszewski poinformował, że na posiedzeniu wspólnym komisji Radni omówili 
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szczegółowo uchwały. Przewodniczący zaproponował wprowadzenie do porządku 
obrad uchwały ws. ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2021 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.   

Zmianie ulegnie także tytuł uchwały ws. uchwalenia budżetu Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą na rok 2021  - na przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. 
uchwalenia budżetu Gminy Nowe Miasto nad Wartą na rok 2021 oraz sprostowania 
błędów pisarskich w uchwale XXXIII/249/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą 
z dnia 25 listopada 2021 r. oraz w uchwale nr XXXIV/252/2021 Rady Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą z dnia 16 grudnia 2021 roku. Tytuł ulega zmianie z uwagi na pismo 
Regionalnej Izby Obrachunkowej, która zwracała się pismem WA-
0903/119/2/14/2021 z dnia 29 grudnia 2021 r. o sprostowanie błędów pisarskich                   
w Uchwale Nr XXXIII/249/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 25 
listopada 2021 r. zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na rok 2021. 

 Autopoprawkę ws. wprowadzenie do porządku obrad uchwały                                 
ws. ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2021 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków 
przyjęto 13 głosami za, 0 głosów przeciwnych,  0 głosów wstrzymujących. 

 Porządek wraz z prowadzonymi poprawkami został przyjęty 13 głosami                  
za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących.  

• Listy z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Porządek obrad przestawia się następująco: 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5. 
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6. 
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7. 
Przyjęcie uchwały ws. ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2021 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 
Punkt 8. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. uchwalenia budżetu Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą na rok 2021 oraz sprostowania błędów pisarskich w uchwale 
XXXIII/249/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 25 listopada 2021 r. 
oraz w uchwale nr XXXIV/252/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 16 
grudnia 2021 roku. 
Punkt 9. 
Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021-2029.  
Punkt 10. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 11. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 12. 
Zamknięcie sesji. 
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Ad 4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                         
i wnioski. 

Przewodniczący przed podjęciem głosowania otworzył dyskusję.  
➢ Radna Halina Jankowska zwróciła uwagę iż w punkcie 6 informacja Wójta                      

o pracy w okresie między sesjami, w akapicie gdzie Zastępca Wójta mówił                    
o tym iż do dnia 16 grudnia złożono 71 wniosków, na montaż i utylizację były 
22 wnioski, natomiast na samą utylizację 49 - winno być zapewne „demontaż                    
i utylizację”. Poprawka została uwzględniona.  

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący zarządził głosowanie.  
 Protokół z XXXIV Sesji wraz z naniesioną poprawką został przyjęty 13 głosami 

za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  

 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Waldemar Tomaszewski informował, że miedzy sesjami odbyło się 
wspólne posiedzenie komisji na którym zostały omówione projekty uchwał, 
znajdujące się w porządku dzisiejszej sesji, komisje pozytywnie zaopiniowały 
uchwały. Poza tym wpłynęło pismo NP-II.4131.1.66.2021.5 od Wojewody 
Wielkopolskiego w którym Pan Wojewoda orzekł nieważność § 5 ust. 3 w zakresie 
zwrotu: „W przypadku ustania pełnienia funkcji lub jej objęcia w ciągu miesiąca 
kalendarzowego” uchwały nr XXXIII/246/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą 
z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia wysokości diet radnych i sołtysów –              
ze względu na istotne naruszenie prawa.  
Kolejne pismo to wniosek ze Szpitala Średzkiego o dofinansowanie do zakupu karetki.  
Pan Przewodniczący dodał iż w dniu 27 grudnia zostały złożone kwiaty oraz znicz 
pod pomnikiem na placu 700-lecia oddając tym samym hołd powstańcom 
wielkopolskim, ale też naszym mieszkańcom biorącym udział w Powstaniu 
Wielkopolskim.  
Na zakończenie Pan Tomaszewski podziękował za wszystkie życzenia świąteczne                              
i noworoczne.  
 
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Pan Wójt informował, że od ostatniej sesji minęły dwa tygodnie, dzisiejsza sesja 
kończy rok kalendarzowy, kończy również rok budżetowy, dlatego też w porządku 
obrad są uchwały zmieniające budżet, wnoszące zmiany w Wieloletnią Prognozę 
Finansową. Realizowane są jednak jeszcze zadania, niektóre zostały zakończone inne 
są jeszcze w toku. 

W dniu dzisiejszym nastąpiło przekazanie sprzętu dla jednostki OSP w Nowym 
Mieście, która to otrzymała kamerę termowizyjną, została ona zakupiona ze środków 
Starostwa Powiatowego w Środzie Wielkopolskiej, Wójt przy tej okazji dziękował 
Panu Staroście oraz Zarządowi. Została również przekazana sprężarka przez 
Państwową Straż Pożarną w Środzie Wielkopolskiej. Wójt dodał, że będąc w temacie 
OPS, nasze jednostki korzystały z funduszy wojewódzkich jak również z Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska, jednostka w Nowym Mieście otrzymała wsparcie                   
w wysokości 21 318,00 zł na zakup 5 kompletów ubrań specjalnych, a także jednostka 
OSP w Boguszynie zakupiła jeden aparat powietrzno – ciśnieniowy wraz z butlą, dwie 
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butle do aparatu powietrznego oraz ubranie specjalne, cztery latarki, pompę 
pływającą za łączna kwotę 21 000,00 zł. 

Najbliższa sesja już po nowym roku będzie związana z uchwaleniem budżetu 
na przyszły rok, mamy projekt czekamy za opinią Izby.  
 
Ad 7) Przyjęcie uchwały ws. ustalenia wykazu wydatków niewygasających                            
z upływem roku budżetowego 2021 oraz ustalenia planu finansowego tych 
wydatków. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, 
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXXV/254/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
30 grudnia 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 8) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. uchwalenia budżetu Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą na rok 2021 oraz sprostowania błędów pisarskich                         
w uchwale XXXIII/249/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                           
25 listopada 2021 r. oraz w uchwale nr XXXIV/252/2021 Rady Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą z dnia 16 grudnia 2021 roku. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, 
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXXV/255/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
30 grudnia 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 9) Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2021-2029.  

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, 
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXXV/256/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
30 grudnia 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 10) Interpelacje Radnych. 

Przewodniczący informował, że wpłynęła jedna interpelacja od Radnych gminy 
pana Juliusza Twardowskiego oraz pana Waldemara Tomaszewskiego, zagadnienia                     
z interpelacji dotyczyły zagadnień związanych z funkcjonowaniem Centrum Usług 
Wspólnych- interpelacja została przekazana Panu Wójtowi.   
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Ad 11) Wolne głosy i wnioski. 
➢ Radny Marek Banaszak wyraził niezadowolenie w stosunku do niedotrzymania 

obietnicy Radnych Powiatowych, oraz Pana Starosty, którzy zapewniali,                      
że do końca roku zostanie wyremontowana droga w Kruczynie.   

➢ Pan Wójt informował iż została sfinalizowana sprawa przejęcie ulicy Leśnej                 
w Chociczy, teraz będzie można przeprowadzić modernizację tej drogi.  

➢ Radna Zofia Kędziora pytała czy została już sfinalizowana sprawa przejęcia 
drogi przy Gminnym Ośrodku Kultury.  
Wójt informował Radną, że sprawa została sfinalizowana jakiś czas temu.  

➢ Radna Halina Jankowska pytała na jakim etapie jest przejęcie świetlicy                       
w Skoraczewie, oraz przejęcie działki w Teresie.  

Wójt informował, że jeżeli chodzi o działkę w Teresie to jest ona 
przejmowana na cele rekreacyjne, działka ta w części jest zabudowana 
garażami do których nikt się nie przyznaje, dlatego też przed przejęciem 
tego gruntu sytuacja musi być jasna, żeby w razie kontroli nie było 
kłopotu. Kierowana jest odpowiednia korespondencja. Odnośnie 
świetlicy w Skoraczewie to również procedura trwa, sprawa jest w toku, 
ale należy mieć świadomość że przejmujemy obiekt wymagający 
generalnego remontu.  

➢ Radny Waldemar Tomaszewski informował, że Rząd ogłosił rozdanie                        
na inwestycje lokalne, do 15 lutego można składać wnioski, Przewodniczący 
pytał czy nasza gmina weźmie udział w tym rozdaniu.  

Wójt informował, że wczoraj pan Premier ogłosił nabór drugiej tury 
wniosków dla gmin gdzie istniały Państwowe Gospodarstwa Rolne, 
wnioski takie będą składane w zakresie gospodarki wodnej, chodzi tutaj 
o ujęcie wody w Wolicy Koziej, zobaczymy co jeszcze gdyż gmina może 
złożyć dwa wnioski.  

➢ Radna Halina Jankowska informowała, że już rozmawiała z panem Zastępcą 
czy nie byłoby warto zrobić wniosku o naprawę drogi Teresa- Aleksandrów- 
Chocicza. Są to typowe wioski po PGR, które się łączą, ta komunikacja 
ułatwiłaby dojazdy mieszkańców, którzy z Teresy dojeżdżają, ale też łączność 
np. na stację PKP.  

Przewodniczący dodał, że również o tym myślał, jest to kluczowy 
łącznik dla mieszkańców dojeżdżających na PKP, czy do PSZOKa.  

➢ Radny Juliusz Twardowski proponował zamontowanie monitoringu                          
w najbliższej okolicy przy dojeździe do PSZOKa, aby nie powtórzyć sytuacji                
z wysypiska w Radlińcu, że po drodze na PSZOK śmieci znajdą się pod bramą 
lub w przydrożnych lasach.  

Przewodniczący informował Radnego, że monitoring jest zamontowany, 
został zamontowany od razu po ustawieniu dwóch pomieszczeń,                    
są cztery kamery.  
Radny Twardowski dodał, że chodzi o zamontowanie kamery przy 
drodze dojazdowej, która będzie monitorowała całą drogę.  
Pani Sekretarz informowała, że problemem będzie las którym należy 
jechać na PSZOK, teraz jest w nim mnóstwo śmieci i można się 
spodziewać, że będzie ich więcej gdy ktoś przyjedzie i np. nikogo na 
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PSZOKu nie zastanie. Jednak te wszystkie drogi i tereny dojazdowe                
to nie są nasze nieruchomości.  

➢ Na zakończenie Pan Przewodniczący złożył życzenia noworoczne,                           
aby nadchodzący rok był dla nas lepszy, spokojniejszy, aby przyniósł same 
radosne chwile, przede wszystkim dużo zdrowia, realizacji wszystkich planów 
oraz podejmowania mądrych decyzji, które będą służyły wszystkim 
mieszkańcom.   

 
Ad 12) Zamknięcie sesji. 
O godzinie 1200 Przewodniczący zamknął XXXV  Sesję Rady Gminy. 
 
 
Protokołowała                Zatwierdził 
Podinspektor ds. rady gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak                    /-/ Waldemar Tomaszewski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zał. 1. Wyniki głosowania poszczególnych uchwał.  


